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     DVD  SLUNJ  

 

47 240 SLUNJ, Plitvička 9 
e-mail: dvd.slunj@gmail.com 
tel/fax: 385 47 640 432 
URBR:    139 / 23 
Slunj,  06.10.2023. godine 

 

Zapisnik sa sjednice 

U P R A V N O G     O D B O R A  

koja je održana dana 06. listopada 2023. godine 
 

Predsjednik DVD-a Slunj, temeljem članka 62. Statuta DVD-a Slunj od 21. prosinca 2020. godine, 
sazvao je sjednicu Upravnog odbora koja je odrţana dana 06. listopada 2023. godine u 20.00 sati u 
prostorijama DVD-a Slunj u Slunju. Na istu su pozvani i članovi NO. 
Sjednici su se odazvali: 

Čanovi UO: Mijo Močilac, predsjednik, Alen Holjevac, zapovjednik, Željko Požega, zamjenik 

predsjednika, Zlatko Moćan, zamjenik zapovjednika, Ivan Tolj, tajnik, Milenko Barać, Željko Begović, 

Robert Flanjak, Toni Modrušan i Nikica Sminderovac članovi UO-a 

Članovi NO: Milan Hazler, predsjednik NO  

Odsutni članovi UO: Vedran Božičević, član UO  

Odsutni članovi NO: Tomislav Magdić i Anita Bogović, članovi NO  
 

Predsjednik Mijo Močilac, zahvalio je nazočnima što su se odazvali sjednici, te je podsjetio da su 
svi pripremljeni materijali dostavljeni mailom članovima UO i članovima NO) iz kojih su se mogli upoznati 
sa materijalima (koji su pripremljeni do slanja poziva), a o kojima će se raspravljati. 

Predsjednik je utvrdio da je na sjednici nazočno 10 od 11 članova UO, te da moţemo donositi 
pravovaljane odluke i predloţio je slijedeći dnevni red: 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Usvajanje zapisnika sa zadnje sjednice od 01.08.2023. godine 

2. Donošenje odluke o usvajanju Rebalansa Financijskog plana za 2023. godinu 

3. Donošenje odluke o usvajanju Plana i programa rada Dobrovoljnog vatrogasnog društva Slunj za  
2024. godinu 

4. Donošenje odluke o usvajanju Financijskog plana Dobrovoljnog vatrogasnog društva za razdoblje 
2024.-2026. godine i Plana rada po aktivnostima za 2024. godinu 

5. Donošenje odluke o prijemu novih članova 

6. Izvješće o trošku manifestacije „Postani vatrogasac na jedan dan“ 

7. Informacija o odrţavanja vatrogasnog natjecanja „1. Kup DVD-a Slunj“ odrţanom 27.08.2023. i 
nastalom trošku 

8. Informacija sa odrţanog sastanka 03.08.2023. u gradu Slunju po pitanju izgradnje vatrogasnog 
centra i zaposlenja novih radnika - vatrogasaca u DVD-u Slunj 

9. Informacija o nastalom kvaru na vatrogasnom vozilu auto ljestva 

10. Informacija o odrţavanju tečaja za vatrogasce i kupnja opreme za polaznike 

11. Donošenje odluke o poklonu DVD-u Ogulin i DVD-u Otočac prigodom obiljeţavanja obljetnica 

12. Donošenje odluke o prodaji vatrogasnog vozila FAP 1314, br. šasije 67204 

13. Informacija o donošenju Odluke zapovjednika o imenovanju povjerenstva za provedbu postupka 
nabave 

14. Različito 
 

Pošto nije bilo primjedbi ni prijedloga, dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Ad 1).  Usvajanje zapisnika sa zadnje sjednice UO održane 01.08.2023. godine 
U privitku maila dostavljen je zapisnik sa zadnje sjednice UO koja je odrţana 01. kolovoza 2023. 

godine (zapisnik URBROJ 102/23 od 01.08. 2023.).  
Na zapisnik nije bilo primjedbi. 

Glasalo je svih 10 nazočnih članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno 

usvojio zapisnik sa zadnje sjednice UO održane dana 01.08.2023. godine. Odluka o usvajanju 

zapisnika odložena je u pismohranu URBROJ: 140/23, od 06.10.2023. godine).  
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Ad 2). Donošenje odluke o usvajanju Rebalansa Financijskog plana za 2023. godinu 
  Predsjednik je izvijestio da je u tablici Financijskog plana (URBROJ: 145/23, od 06.10.2023.), o 

kojem će se raspravljati u točki 4. dnevnog reda, u koloni procjena rebalansa za 2023. i Rebalans 
Financijskog plana za 2023. godinu. To je standardna tablica koju dostavljamo Gradu. Mi Rebalans 
moţemo poslije i drugačije napraviti, ali iz te kolone vidljivi su elementi Rebalansa. Što reći o rebalansu? 
Mi smo, i kad smo donosili Financijski plan, rekli da će biti gubitak u 2023. godini. Na temelju analiza 
predviđamo gubitak od 5.5 tisuće €. Mi se nadamo da moţda gubitka neće ni biti, što ovisi o prihodima i 
manjim troškovima. Ako se gubitak i dogodi mi ćemo ga pokriti viškom sredstava ostvarenim u proteklim 
godinama. Evo na primjer, trošak servisa novog kratkog navalnog vozila je oko osam tisuća eura za koji 
nismo dobili sredstva. Ako bude nekih iznenađenja, mi ćemo imati krajem godine još jedan rebalans, a 
tada će se preciznije moći prognozirati eventualni gubitak. Molim zapovjednika, ako ima potrebe što 
pojasniti da se uključi u raspravu. 
Alen Holjevac, zapovjednik: smatram da nema potrebe ništa dodatno pojašnjavati. 
Diskusije nije bilo. 

  Glasalo je svih 10 nazočnih članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno 

usvojio Odluku o usvajanju Rebalansa Financijskog plana za 2023. godinu (Odluka URBROJ:  

142/23 od 06.10.2023. godine).  

 

Ad 3). Donošenje odluke o usvajanju Plana rada za 2024. godinu 
  Zapovjednik  je izvijestio da moramo usvojiti Plana rada i program rada po aktivnostima za 2024. 
godinu koji treba predati u Grad Slunj. Stoga plan rada i program rada po aktivnostima je sačinjen i 
dostavlja se UO na razmatranje i usvajanje. Već nekoliko godino to radimo na taj način gdje je vidljivo 
svaka aktivnost i način financiranja. Program rada je gotovo isti kao i lani, a brojke su izmijenjene prema 
našoj procjeni. U ovom Planu rada dodane su dvije nove aktivnosti i to Kup natjecanje i naknade 
operativcima. To su naknade koje financira VZKŢ ili HVZ a odnose se na potporu osiguranja na Vojnom 
poligonu ili druge aktivnosti kao što je bilo ovih godina kad smo bili sudionici potpore prigodom potresa, 
poplava ili drugih nedaća, a po zapovijedi Ţupanijskog zapovjednika. U kapitalnim ulaganjima vidi se da 
smo prošli na natječaju za potporu opremanja vatrogasnog doma i tu smo dobili 20.000,00 €. Krajem 
tjedna, nakon ovog UO, krenuti ću sa pozivom za namještaj kako bi se ta aktivnost i realizirala. Nakon 
realizacije ovaj prostor, sala i deţurana biti će drugačiji i ugodniji za rad. Što se tiče auto ljestve, postojeće 
su u kvaru i odvezene su na popravak, koliki će biti trošak, upitno je, a valja računati da ćemo dogodine 
nakon 10 godina morati izvršiti veliko atestiranje što košta oko deset tisuća eura. Stoga razmišljamo da bi 
valjalo razmišljati i o polovnoj auto ljestvi, mlađoj i sa atestom. Oko toga su već vođeni pregovori sa 
Gradom, Ţupanicom i VZKŢ koji su voljni sufinancirati kupnju polovnih auto ljestvi. To se mora realizirati 
dogodine, no ovisno o trţištu i starosti vozila, a cijena se kreće do 70 tisuća eura. Popravljene auto ljestve 
bi tada prodali, a procjena je da bi za iste mogli dobiti deset tisuća eura a toliko smo ih i platili 2013 
godine. Vatropromet, Zagreb bi nam pomogao u prodaji pošto dobro poznaju potrebe za ljestvama, a oni 
svoja predstavništva imaju i van RH. Postoji i mogućnost da bi i servis gdje smo ljestvu odvezli na 
popravak istu otkupi za dijelove.  
Mijo Močilac, predsjednik: evo sve smo čuli od zapovjednika, a to ste mogli pročitati u materijalima koje 
ste dobili, pa ako treba moţemo još dodatno pojasniti. Od lani je naputak od Grada da se Plan rada i plan 
po aktivnostima mora tako raditi što smo mi i napravili. Ovaj plan i program rada vezan je i uz slijedeću 
točku tj. Financijski plan jer je to neraskidiva veza, a morati ćemo se prilagoditi sredstvima koja će nam 
biti odobrena od strane Grada. 
Nikica  Sminderovac, član UO: pita da li prodaja našeg FAP-a i ljestava mora ići na javni natječaj. 
Alen Holjevac, zapovjednik: odgovara da se procedura mora poštivati, pa ćemo i danas, ako donesemo 
odluku o prodaji FAP-a, raspisati natječaj sukladno propisima. 

Diskusije više nije bilo. 

  Glasalo je svih 10 nazočnih članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno 

usvojio Odluku o usvajanju Plana rada za 2024. godinu (Plan rada za 2024. godinu URBROJ: 

143/23, od 06.10.2023., Odluka o usvajanju Plana rada URBROJ: 144/23 od 06.10.2023.).  

 

Ad 4). Donošenje odluke o usvajanju Financijskog plana Dobrovoljnog vatrogasnog društva za 

razdoblje 2024.-2026. godine i Plana rada po aktivnostima za 2024. godinu 
              Predsjednik  je izvijestio da moramo usvojiti Financijski plan za 2024. godinu i Program rada po 
aktivnostima za 2024. godinu te ga dostaviti Gradu Slunju koji će na temelju potraţivanja mora sačiniti 
svoj financijski plan. Stoga je izrađen Financijski plan za 2024. godinu i dostavlja se UO na razmatranje i 
usvajanje. Prilikom obrazlaganja Plana rada vidjeli smo da svaka aktivnost ima i svoju cijenu i temeljem 
toga se došlo do financijskog plana i do financijskog rezultata. Ovaj Plan je na temelju sadašnjeg stanja. 
Ako bi došlo do zapošljavanja novih radnika od 01.01.2024. godine ili nekih novih aktivnosti morati će se 
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ići u rebalans. Predsjednik moli članove UO da sve što nije jasno, razjasnimo kroz diskusiju. Zamolio je i 
zapovjednika da se uključi u diskusiju. 
Alen Holjevac, zapovjednik: nemam što dodati, osim da će se aktivnosti, ako prihod ne bude dostatan, 
financirati iz prenesenih sredstava iz proteklih godina. 
Navedeni plan rada biti će verificiran na Skupštini u prosincu 2023. godine. 

Diskusije nije bilo. 

  Glasalo je svih 10 nazočnih članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno 

usvojio Odluku o usvajanju Financijskog plana za 2024. godinu i programa rada po aktivnostima 

(Financijski plan URBROJ: 145/23, od 06.10.2023., Odluka URBROJ:  146/23 od 06.10.2023. 

godine).  

 

Ad 5). Donošenje odluke o prijemu novih članova 
 Zapovjednik je izvijestio da su: 

1. Filip Matić (Dragana), rođen 07.01.2017., OIB 73615838872, iz Slunja, Gornji Popovac 30, 
pristupnica URBROJ: 120/23, od 21.08.2023 i    (MK 4/362) 

2. Jakov Poţega, (Zdravko), rođen 20.07.2012., OIB 10066066060, iz Slunja, Nikole Zrinskog, 
pristupnica URBROJ: 121/23, od 21.08.2023  (MK 4/363) 

podnijeli zahtjev za prijem u članstvo, te zapovjednik predlaţe, da se isti prime u članstvo sa danom 
donošenja odluke. Skrbnici navedenih su uredno ispunili i potpisali pristupnice i suglasnost za uporabu 
osobnih podataka u vatrogasne potrebe. Za provedbu ove odluke zaduţuje se tajnik Društva. 

Diskusije nije bilo. 

Glasalo je svih 10 nazočnih članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno 

donio Odluku o prijemu u članstvo Filipa Matića i Jakova Požege sa danom donošenja odluke 

(Odluka URBROJ: 147/23 i 148/23, od 06.10.2023. godine). 

 

Ad 6). Izvješće o trošku manifestacije „Postani vatrogasac na jedan dan“  
  Zapovjednik je izvijestio da je temeljem Odluke URBROJ: 105/23, od 01.08.2023. za odrţavanje 
manifestacije „Postani vatrogasac na jedan dan“ odobren trošak u iznosu od 644,00 €. Stvarno nastali 
trošak:  
- drvene ploče za izradu umjetne stijene 360.93 eura 
- gablec za volontere 124.85 eura 

Ukupni trošak na teret DVD-a: 485.78 eura. 
Troškovi koji su podmireni od donacija: 
- 2 napuhanca 170.00 eura 
- gablec za volontere 87.13 eura 
- piće za potrebe volontera i prisutnih gostiju 140.60 eura. 
- prezentacija riječnog kina filma Vatreno srce 525.00 eura 
Ukupni troškovi plaćeni od donacije: 922.73 eura. 
Dakle ukupni trošak je bio 1,408.51 euro. 

Diskusije nije bili.  

Glasalo je svih 10 nazočnih članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno 

usvojio izvješće zapovjednika o trošku manifestacije „Postani vatrogasac na jedan dan.   
 

Ad 7). Informacija o održavanja vatrogasnog natjecanja „1. Kup DVD-a Slunj“ održanom 

27.08.2023. i nastalom trošku 
 Zapovjednik je izvijestio da je DVD Slunj bio domaćin ţupanijskog natjecanja vatrogasaca „1. Kup 
DVD-a Slunj“ koje je odrţano u Slunju dana 27. kolovoza 2023. godine. Na natjecanju je nastupilo 
jedanajst ekipa u raznim kategorija. Kao gost, van konkurencije, nastupila je ţenska ekipa iz Kaštela 
Sučurca kraj Splita. Troškovi:  
- pehari 233.33 eura, sufinancirano od strane VZKŢ 150,00 eura 
Troškovi koji su podmireni od donacija iznose: 
- gableci za suce i organizatora 158.00 eura 
- piće za organizatora i učesnike 104.70 eura 
Ukupno utrošeno i plaćeno od donacije: 262.70 eura. 
Dakle ukupni trošak za natjecanje „1.Kup DVD-a  Slunj iznosi 496.03 eura. 
Diskusije nije bilo. 

Glasalo je svih 10 nazočnih članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno 

usvojio izvješće zapovjednika o održavanju vatrogasnog natjecanja „1. Kup DVD-a Slunj“ 

održanom 27.08.2023. i nastalom trošku u iznosu od 83,33 € (Odluka URBROJ:149/23, od 

06.10.2023.). 
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Ad 8). Informacija sa održanog sastanka 03.08.2023. u gradu Slunju po pitanju izgradnje 

vatrogasnog centra i zaposlenja novih radnika - vatrogasaca u DVD-u Slun 
 Predsjednik je izvijestio da je dana 03.kolovoza odrţan sastanak u Gradu Slunju sa 
gradonačelnicom i njezinom suradnicom Na sastanku su bili nazočni: gradonačelnica Grada Slunja, g. 
Mirjana Puškarić, pročelnica g. Zdenka Špelić, pravnica, te ispred DVD-a Slunj predsjednik Mijo Močilac i 
zapovjednik Alen Holjevac. Tema sastanka je bila mogućnost izgradnje Vatrogasnog centra u Slunju i 
zapošljavanje novih radnika. Opći je dojam, odnosno zaključak, da bi morali ići u reviziju projekta i pri 
tome uključiti „Lipu“ i tako bi došlo do prolongacije vaţnosti izgradnje objekta. Izmjena projekta je 
kompliciran, dugotrajan i skup posao i to se oteţe u nedogled.  No i neki dan sam se susreo sa 
gradonačelnicom koja kaţe da je mišljenje Ţupanice i zapovjednika VZKŢ koji smatraju da treba ići u 
postojeći projekt i raspisati natječaj. Mi u stvari ne moţemo ništa drugo napraviti neko kandidirati postojeći 
projekt na natječaj koji bi trebao biti uskoro raspisan. U realizaciji projekta samo mi, kao DVD, smo mogli, 
po mjeri 741, mogli biti nosioci projekta. U startu projekt je koštao nešto oko jedan cijeli tri milijun eura, a 
sada je po sadašnjoj cijeni vrijednost dva cijela trideset i dva milijuna eura. Mi bi se sada kandidirali na 
natječaj, ali upitno je hoćemo li proći. Ja sam izgubio svaku nadu ali kandidirati ćemo se svakako, Molim 
zapovjednika da nadopuni moje razmišljanje jer vjerojatno ima neke novije informacije. 
Alen Holjevac, zapovjednik: ističe da će po njegovim informacijama natječaj biti raspisan ovaj mjesec, a 
natječaj bi trebao raspisati HVZ ili neko od Ministarstva. HVZ raspolaţe sa znatnim sredstvima za takve 
potrebe. Mi ćemo se javiti na taj natječaj sa stanjem projekta kakvog mi imamo.  
Mijo Močilac, predsjednik: dakle mi ćemo se javiti na natječaj sa postojećim projektom pa kako bude. 
Ako ne prođemo na natječaju, rečeno je, da revidiramo projekt i idemo u izgradnju po fazama. Što i kako 
će se to završiti pokazati će vrijeme. Ali pošto Gradonačelnica uporno tu gura „Lipe“ onda neka nosilac 
bude Grad pa neka naprave što hoće. 
Alen Holjevac, zapovjednik: smatra da u tim razgovorima sa Gradonačelnicom, Gradonačelnica ne 
uvaţava naša mišljenja o potrebama garaţiranja skupih vozila i slične potrebe.  
Željko Požega, zamjenik predsjednika: pita koji bi to već bio natječaj  na koji smo se javljali i dopunjava 
da je njegov dojam da se Gradonačelnica boji troška odrţavanja tog našeg objekta, ali teško mi je shvatiti 
da smo mi, tj. Grad do sada u dokumentaciju uloţio silan novac i sada da se jednostavno odustane. 
Alen Holjevac, zapovjednik: odgovara da smo se do sada javili na dva natječaja, na jednom smo prošli, 
no po meni nije bilo političke volje, pa je prednost dobilo drugi projekt.  
Mijo Močilac, predsjednik: mi ţivimo i radimo 130 godina, a u ovom domu smo cca 70 godina, pa ako 
nekome treba vatrogastvo vjerojatno će razmišljati i o potrebama vatrogastva. Eto to bi uglavnom bilo sve 
u vezi ove informacije i predlaţe da se kao takva usvoji, a mi ćemo se javiti sa postojećim projektom na 
natječaj, koji bi trebao biti uskoro raspisan, po treći puta pa moţda treća bude sreća.  

Glasalo je 10 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno usvojio 

informaciju sa održanog sastanka 03.08.2023. u gradu Slunju po pitanju izgradnje vatrogasnog 

centra i zaposlenja novih radnika - vatrogasaca u DVD-u Slunj. 

 

Ad 9). Informacija o nastalom kvaru na vatrogasnom vozilu auto ljestva 
  Zapovjednik je izvijestio da su auto ljestve pokvarene i odvezene na opravak. Koji je kvar i koliko 
će koštati ne znamo, no svakako ih treba popraviti pa će se vidjeti što dalje sa njima, a pogotovo što je 
plan da se kupe druge, rabljene, auto ljestve  a ove bi se mogle prodati kao ispravne. Više informacija 
ćemo znati kroz neko vrijeme. 
  Diskusije više nije bilo. 

Glasalo je 10 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno usvojio 

informaciju zapovjednika o nastanku kvara na vozilu auto ljestva. 

 

Ad 10). Informacija o održavanju tečaja za vatrogasce i kupnja opreme za polaznike 
  Zapovjednik je izvijestio da 06. listopada 2023. godine počinje tečaj za zvanje vatrogasca koji se 
odrţava u organizaciji VZKŢ, a domaćin je DVD Slunj. Na tečaju će uglavnom biti članovi iz naše okolice 
tj. Rakovice, Cetingrada, Dreţnik Grada i Slunja. DVD-Slunj ima četiri polaznika kojima moramo osigurati 
odgovarajuću opremu. Nešto opreme ima u spremištu, no što nemamo moramo kupiti. S toga 
zapovjednik moli da se odobri trošak za kupnju opreme koje nemamo u spremištu.  
Diskusije nije bilo.  

Glasalo je svih 10 nazočnih članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno 

usvojio informaciju zapovjednika o održavanju tečaja za vatrogasce i donio Odluku o kupnji 

opreme za naše polaznike (Odluka o kupnja opreme za polaznike tečaja URBROJ: 150/23, od 

06.08.2023.). 

 

Ad 11). Donošenje odluke o poklonu DVD-u Ogulin i DVD-u Otočac prigodom obilježavanja 

obljetnica 
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 Predsjednik je izvijestio da naša bratska društva ove godine obiljeţavaju jubileje  te predlaţe: 

a) da se kod tvrtke „Vatropromet“ kupi poklon bon u iznosu od 150  € i pokloni DVD-u Ogulin 
prigodom obiljeţavanja 150 godina rada. Taj jubilej je odrţan 16.09.1023. u Ogulinu i na njemu smo i mi 
sudjelovali (Mijo Močilac, Ivan Tolj Vlado Sminderovac i Josip Štefanac). 

b) da se kod tvrtke „Vatropromet“ kupi poklon bon u iznosu od 200 € i pokloni DVD-u Otočac 
prigodom obiljeţavanja 155 godina rada. Taj jubilej će se odrţati 21.10.2023. u Otočcu i naša delegacija 
će se odazvati pozivu za obiljeţavanje tog jubileja. 
Druge diskusije nije bilo. 

Glasalo je 10 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno usvojio Odluku o 

poklonu DVD-u Ogulin i DVD-u Otočac prigodom obilježavanja obljetnica (Odluke URBROJ:  

151/23 i 152/23 od 06.10.2023. godine). 

 

Ad 12). Donošenje odluke o prodaji vatrogasnog vozila FAP 1314, br. šasije 67204 
  Zapovjednik je izvijestio da naše vatrogasno vozilo FAP 1314, br. šasije 67204, god. proizvodnje 
1978. nije u voznom stanju i da smo ga još lani htjeli prodati, ali nije bilo zainteresiranih kupaca. O tome je 
raspravljano na UO odrţanom 27.07.2022. godine te donesena je odluka da se FAP proda (Odluka 
URBROJ: 229/22, od 27.07.2022.). Sada zapovjednik predlaţe da se ponovo pokrene postupak prodaje 
FAP-a pa se moţda netko javi. Zato predlaţe da se imenuje komisija u sastavu: Ţeljko Poţega, 
predsjednik komisije, Mijo Močilac, član i Ivan Tolj član koja će odrediti početnu cijenu prodaje vozila. 
Prodaju vozila oglasiti putem javnog natječaja. Po završetku natječaja ista komisija će utvrditi koja je 
najbolja ponuda i predloţiti UO kome da se vozilo proda. 
Diskusije nije bilo. 

Glasalo je svih 10 nazočnih članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno 

donio odluku o raspisivanju natječaja i početne cijene vozila FAP i imenovanju komisije za 

procjenu vrijednosti vozila (Odluka URBROJ: 153/23, od 06.10.2023. godine).  

 

Ad 13). Informacija o donošenju odluke zapovjednika o imenovanju povjerenstva za provedbu 

postupka nabave 
Zapovjednik je izvijestio da je svojom Odlukom (Odluka URBROJ: 138/23, od 05.10.2023.) 

imenovao povjerenstvo za provedbu postupka jednostavne nabave (Odluka zapovjednika URBROJ: 
138/23, od 05.10..2023.) u sastavu: Mijo Močilac, predsjednik povjerenstva, Ivan Tolj i Renata Boţičević 
(Grad Slunj), članovi povjerenstva. Njihova obveza i ovlasti odnose se na provedbu postupka nabave za 
potrebe provođenja nabave opreme kako bi mogli realizirati projekt na kojem smo se javili prošle godine 
na natječaj za uredski namještaj i opremu.  
Druge diskusije nije bilo. 
 Informacija primljena na znanje. 

 

Ad 14). Različito  
Mijo Močilac, predsjednik: izvijestio je da ćemo 14.10.2023. godine, a prema planu odrţati 

sastanak - druţenje sa bratskim društvima. Zapravo kad smo odrţavali Skupštinu dogovoreno je da 
nećemo zvati goste ali da ćemo jednom, u jesen odrţati to druţenje. Pozvali smo predsjednike, 
zapovjednike i tajnike društva i nadamo se da će plan ostvariti. Na sastanku-druţenju predsjednik će dati 
informaciju o radu i problemima našeg društva. U tako manjem krugu nazočnih imati ćemo više vremena 
da razmijenimo iskustva u radu te o drugim temama koje su u interesu bratskih društava . Po planu takvo 
druţenje bi se svake godine odrţalo u drugom društvu. 

 
Pošto nije bilo više pitanja ili prijedloga, predsjednik se zahvaljuje svim sudionicima ove sjednice 

UO  i istu zaključio. 
 

Sjednica je završila dana 06.10.2022. u 20.55 sati. 
 

Privitak:  
1. Zapisnik sa zadnje sjednice UO od 01. kolovoza 2023. godine (zapisnik URBROJ 102/23 od 

01.08. 2023.)  
2. Odluka o usvajanju zapisnika sa sjednice UO odrţane 01.08.2023. (Odluka URBROJ: 140/23, 

od 06.10.2023.)  
3. Rebalans Financijskog plana za 2023. godinu (Rebalans URBROJ: 145/23, od 06.10.2023.)  
4. Odluka o usvajanju rebalansa Financijskog Plana za 2023. godinu. (Odluka URBROJ: 

142/23, od 06.10.2023.) 
5. Plan rada za 2024 godinu (URBROJ: 143/23, od 06.10.2023.)  
6. Odluka o usvajanju Plana Rada za 2024. godinu (URBROJ: 144/23, od 06.10.2023.)  



Zapisnik sa sjednice Upravnog odbora, od 06.10.2023., URBROJ: 139/23 
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7. Financijski plan za 2024. godinu i programa rada po aktivnostima (URBROJ: 145/23, od 
06.10.2023.)  

8. Odluka o usvajanju Financijskog plan za 2024. godinu i programa rada po aktivnostima 
(URBROJ: 146/23, od 06.10.2023.)  

9. Odluka o prijemu Filipa Matića u članstvo (Odluka URBROJ: 147/23, od 06.10.2023.)  
10. Odluka o prijemu Jakova Poţege u članstvo (Odluka URBROJ: 148/23, od 06.10.2023.)  
11. Odluka o trošku vatrogasnog natjecanja „1. Kup DVD-a Slunj“ odrţanom 27.08.2023. (Odluka 

URBROJ:149/23, od 06.10.2023.). 
12. Odluka o kupnja opreme za polaznike tečaja (Odluka URBROJ: 150/23, od 06.08.2023.). 
13. Odluka o kupnji poklon bona za DVD Ogulin (Odluka URBROJ: 151/23, od 06.10..2023.) 
14. Odluka o kupnji poklon bona za DVD Otočac (Odluka URBROJ: 152/23, od 06.10..2023.) 
15. Odluka o prodaji vatrogasnog vozila FAP 1314 (Odluka URBROJ: 153/23, od 06.10..2023.) 
16. Odluka zapovjednika o imenovanju povjerenstva za provedbu postupka jednostavne nabave 

(Odluka zapovjednika URBROJ: 138/23, od 05.10..2023.) 
 
 
 

 
Zapisnik dostaviti: - pismohrana 

 
 
 
 
   Zapisao: 
 

  

Ivan Tolj, tajnik 
 

  

   

   

          Zapovjednik DVD-a:             Predsjednik DVD-a: 

   

Alen Holjevac, vatr. časnik I. kl       Mijo Močilac, dipl oec 

 

 


